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Referat 
Bestyrelsesmøde den 10. september 2018 kl. 19:00 

Tilstede:  
Anette Holm 
Dennis Andersen 
Mette Ibæk 
Janne Elfing Johansen (Referent) 
 

Afbud:  
Vlora Isakalis 

1 Spørgetid for grundejerne 
En grundejer mødte op for underskrift i.f.m. bygning af skur. Én grundejer med spørgsmål om 
fældning af æbletræ ved Vandmanden 81, samt tillægsspørgsmål omkring belysning på vores 
område. 

2 Status på økonomi  
Økonomien er fin. 

3 Status på de grønne områder 
Møde fundet sted med Trim-Havebrug, tilbud om ekstra arbejde gennemgået og sat i gang. Vores 
kontrakt var gået igennem for opstramning/bemærkninger for at planen overholdes. Muligvis behov 
for nyt møde. 

4 Statur på reparation og maling af Carporte. 
Reparation og maling er nu i fuld gang, efter flere skriv om opstramning, nu skulle det gerne køre. 

5 Status på "Opgradering af YouSee fordeler boks" 
Aftalen er ved at falde på plads, arbejdet forventes påbegyndt i uge 43. 

6 Mettes brev til grundejerne omkring oprydning 
Der var bemærkninger og tilføjelser, brevet renskrives herefter inden udsendelse. 

7 Forberedelse til møde med Kommunen angående affaldsordning m.m. 
Møde finder sted den 20.09.18, Dennis, Mette og Janne deltager. En del snak frem og tilbage, men 
blev enige om at lade Kommunen komme med udspil og tage den derfra. 

8 Vlora har solgt sit hus pr. 01.11.18 og forlader bestyrelsen som medlem 
Taget til efterretning, sidste suppleant bliver kontaktet for indtrædelse i bestyrelsen. 

9 Vedtægter – reformering/modernisering af disse 
Aftalte at punktet skulle på et møde for sig selv, mødet sat til 17. oktober 2018, kl. 19.00. 
Reformering/modernisering af Lokalplan vil også blive gennemgået på mødet. 

10 Indkomne mails fra grundejerne 
Her var kun regninger til godkendelse. 

11 Orientering – nyt system til booking af lokaler/anlæg i Egedal Kommune 
Taget til efterretning. 
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12 Udarbejdelse af foreløbig dagsorden til næste møde 
Udarbejdes senere af Janne. 

13 Eventuelt 
Legeplads/Indu – ny gynge indkøbes til udskiftning af nuværende ødelagte. 
 
Nedsunkne fliser i området – sættes på som punkt ved næste bestyrelsesmøde 08.10.18. 
 
Ny printer skal indkøbes – Mette tjekker muligheder. 


